
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 9/2012  Datum: 11. 6. 2012 
 

Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) P 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ :  

 

Program Jednání: 

1. Program porady 

2. Plán porad 

3. Připomínky zastupitelů 

4. Informace o sporu s Lesy ČR 

5. Rekonstrukce č. p. 5 – informace o aktuálním stavu 

6. Informace o jednání se státem o prodeji zámku 

7. Informace o jednání s firmou VEJCE CZ 

8. Dotace od PK – POV chodníky, sport, kultura 

9. Nabídka ing. Pechmana na odkoupení zemědělské půdy 

10. Kulturní a sportovní akce: Olympiáda Choltice 2012 

11. Příprava na jednání mikroregionu PŽH – dotace 2012 a 2013, Barborka 

12. Přihláška do svazu místních samospráv 

13. Hrobka Thunů - údržba 

 
Jednání a usnesení: 

add 1. Program porady 

 Starosta přivítal přítomné zastupitele a seznámil je s plánovaným programem porady. 

add 2. Plán porad 

 

21.6. Veřejné Zasedání v Ledcích 
25.6. Porada 
2.7. Zrušeno VZ 

add 3. Připomínky zastupitelů 

 

Kol: Každý pátek Bioodpad z obchodu se zeleninou (Lomičovi) vhazován do nádoby  
TKO domova s pečovatelskou službou (DPS). 
Van: Havarijní stav CAS Tatra – prorezlé potrubí – může vést až k zneschopnění 
jednotky – kraj dává až 600 000Kč na techniku - do května bude technika udržována. 
Zastupitelstvo bere na vědomí (Hasiči zjistí možnosti získání nového auta) 



Fiz: Okap na zámku u vchodu do Vodnického muzea je děravý, zatéká do omítky – 25.6. 
bude opraveno 
Sur:Je třeba opravit stříšku a omítku na zvonici, pro zabránění dalšího zatékání.  
Aug:V kuchyni  ZŠ téměř nefunguje odsávání par 27 let nečištěno, budou  poptány firmy 
pro nabídku na vyčištění příp. předělání. 
Kva: Dětský den pořádaný Trilobitem byl nevhodně zaměřen spíše pro velké děti – malé 
děti nemohli splnit úkoly, na základě čehož nezískali žádné odměny – zklamání malých 
dětí a jejich rodičů - ponaučení pro příští rok (Příspěvek městyse 10 000Kč). 

add 4. Informace o sporu s Lesy ČR 

 

21.5 termín soudního stání – Jednání s ředitelem Lesů ČR (zítra v 16:00, schůzka 
v Chocni) 
Pokud se po schůzce s ředitelem nic nezmění, tak Lesy ČR nepřistupují na smírčí řešení. 

add 5. Rekonstrukce zámku č.p 5 

 Ve středu 13.6.  by mělo přijít rozhodnutí o odstranění nedostatků výběrového řízení.  

add 6. Informace o jednání se státem o prodeji zámku 

 

Kompetentní osobou pro jednání je paní náměstkyně Matoušková, z jejího odboru půjde 
zamítavé stanovisko. MK nemá peníze, záměr NPÚ se jim zdá nereálný. 
V tomto případě započne jednání se stávajícími nájemci na nových nájemních 
smlouvách. 

add 7. Informace o jednání s firmou VEJCE CZ 

 

Starosta jednal s majiteli plánované velkovýrobny vajec na Luhách. Zahájení provozu se 
plánuje na leden 2013, zaměstnání pro cca 8 lidí,četnost kamionů cca 1x za dva dny - 
odvoz vajec. 

add 8. Dotace od PK 

 

100 000Kč na chodníky – primárně se začne přeložením chodníku od Jednoty směrem 
k Jedousovké ulici (dle většiny zastupitelů v nejhorším stavu) 
10 000Kč příspěvek na školní olympiádu 
15 000Kč příspěvek na kulturu 

add 9. Nabídka ing. Pechman na odkoupení zemědělské půdy 

 

Ing. Pechman zaslal nabídku na odkup našich zemědělských pozemků a dále vyzval 
městys k jednání o jeho pozemcích v Severní ul. (možná směna, odprodej apod.) V obou 
bodech nesouhlas. 

add 10. Kulturní a sportovní akce: Olympiáda Choltice 2012 

 
26. 6. se uskuteční od 9:00 do cca 13:00 školní olympiáda 
Rozpočet 10 000Kč příspěvek od PK + 10 000Kč příspěvek od městyse. 

add 11. Mikroregion PŽH 

 

V Bezděkově proběhne další schůzka mikroregionu PŽH  – na pořadu organizační 
záležitosti, (každá obec přispívá 20 Kč za občana – 20 000 Kč za rok),  
Program: Akce na Barborce, 
Grant na projekt revitalizace kontejnerových místa (návrhy Ledec a ulice B. Jelínka) 
Obce na silnicích III.třídy – příspěvek na bezbariérové koridory (nebudeme se účastnit) 
pro velkou administrativní zátěž tohoto programu. 

add 12. Přihláška do svazu místních samospráv 

 

Členství ve svazu měst a obcí pro malé obce nevýhodné (dle referencí starostů 
přidružených obcí – z důvodu nerovných poměrů při hlasování). Jako lepší alternativa je 
doporučováno přihlásit se do svazu místních samospráv (1obec = 1 hlas) aktuálně asi 
cca 1000 členů. Přihláška podléhá schválení zastupitelstva. 

add 13. Hrobka Thunů – údržba 

 
Zkontaktován JUDr. Matyáš – doporučuje napsat B. Thunovi výzvu k uhrazení poplatku 
za hrobové místo a k financování oprav hrobky. 



  

Zapsal: Lukáš Sůra 

 


